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Z á p i s n i c a  

zo 6. zasadnutia Správnej rady Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. 

dňa 15. 04. 2025 v zasadačke pracoviska ÚVZ SAV v Banskej Bystrici  
 

 

Začiatok zasadnutia: 11.00 hod. 

 

Prítomní (podľa prezenčnej listiny): 

Členovia SR ÚVZ SAV: 

  RNDr. Ján Madarás, PhD. (generálny riaditeľ ÚVZ SAV, v. v. i.) 

 Mgr. Radovan Kyška-Pipík, PhD. (riaditeľ Geologického odboru ÚVZ SAV, v. v. i.) 

 Mgr. Tomáš Mikuš, PhD. (Geologický odbor ÚVZ SAV, v. v. i.) 

 Mgr. Martin Števko, PhD. (Geologický odbor ÚVZ SAV, v. v. i.) 

  RNDr. Pavol Nejedlík, CSc. (riaditeľ Geofyzikálneho odboru ÚVZ SAV, v. v. i..) 

  Mgr. Kristián Csicsay, PhD. (Geofyzikálny odbor ÚVZ SAV, v. v. i.) 

 RNDr. Róbert Kysel, PhD. (Geofyzikálny odbor ÚVZ SAV, v. v. i., videokonfrerenčne) 

 

  Hostia: 

  Mgr. Adriana Kleinová (vedúca Ekonomického oddelenia ÚVZ SAV, v. v. i., videokonferenčne) 

  Mgr. Adam Tomašových, DrSc. (predseda Vedeckej rady ÚVZ SAV, v.v.i.) 

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Ročná účtovná závierka ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 2024. 

3. Správa nezávislého audítora k ročnej účtovnej závierke ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 2024. 

4. Rozpočet ÚVZ SAV, v. v. i. na rok 2025. 

5. Dodatok č. 2 k Zakladacej listine ÚVZ SAV, v. v. i. 

6. Aktuálne informácie z činnosti ÚVZ SAV, v. v. i. (informácie z porady riaditeľov - rozpočet, 

výdavkové limity, projektový zásobník investičných akcií). 

7. Zaraďovanie zamestnancov do platových tried (prerokovanie podnetu RNDr. Ivety 

Smetanovej, PhD.). 

8. Informácia o zmene zástupcu generálneho riaditeľa ÚVZ SAV, v. v. i. 

9. Vyhlásenie trvalo nepotrebného hnuteľného majetku.  

10. Rôzne. 

 
 

Bod č. 1: Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Správnej rady ÚVZ SAV, v. v. i. otvoril jej predseda RNDr. Ján Madarás, PhD., ktorý 

privítal prítomných členov správnej rady a prostredníctvom videokonferencie aj prizvaného hosťa - 

vedúcu Ekonomického oddelenia ÚVZ SAV, v. v. i. Konštatoval, že správna rada je 

uznášaniaschopná (na zasadnutí boli z celkového počtu 7 členov správnej rady prítomní 7 členovia, 

z toho jeden člen správnej rady bol prítomný prostredníctvom videokonferencie). Išlo o prvé 

zasadnutie správnej rady na pracovisku ÚVZ SAV, v. v. i. v Banskej Bystrici na Ďumbierskej ulici 

1. 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. predstavil program zasadnutia, ktorý bol uvedený 

v pozvánke na zasadnutie. Nikto z členov správnej rady nemal návrhy na jeho zmenu alebo doplnenie.  

 



2/8 

Predseda správnej rady o vyhotovenie zápisnice požiadal RNDr. Róberta Kysela, PhD. a za 

overovateľa zápisnice určil Mgr. Kristiána Csicsaya, PhD. 

 

 

č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

1 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 1: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. schvaľuje program 6. zasadnutia Správnej rady 

Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i.  dňa 15. apríla 2025. 
 

 

 

Bod č. 2: Ročná účtovná závierka ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 2024 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. a vedúca Ekonomického oddelenia ÚVZ SAV,  

v. v. i. Mgr. Adriana Kleinová v úvodnom slove informovali, že Ústav vied o Zemi SAV, v. v. i. 

dosiahol v roku 2024 kladný hospodársky výsledok. Ide o zlepšenie voči roku 2023, kedy bol ÚVZ 

SAV, v. v. i. v strate. V zostatku na bankových účtoch sú aj nedočerpané prostriedky z hospodárskych 

zmlúv, projektu COST a účelového príspevku na seizmické prístroje. 

 

Rok Hospodársky výsledok (zisk/strata) Zostatok na bankových účtoch 

2023 -58 915 € 244 357 € 

2024 158 371 € 732 719 € 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. konštatoval, že významnými nákladovými 

položkami v roku 2023 bol finančný dobeh za adaptáciu priestorov pre ÚVZ SAV (po vysťahovaní 

laboratórneho a technického pracoviska z budovy na Valašskej ulici v Bratislave) v Ústave 

materiálov a mechaniky strojov SAV, v. v. i. 

 

Predseda správnej rady otvoril diskusiu, v ktorej členovia správnej rady kladne zhodnotili dosiahnutý 

hospodársky výsledok za rok 2024. Súčasne však požiadali, aby v budúcnosti materiály na zasadnutie 

boli zasielané v dostatočnom časovom predstihu pred zasadnutím. 

 

Predseda správnej rady predniesol návrh uznesenia a dal o ňom hlasovať. 

 

č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

2 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 2: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. schvaľuje ročnú účtovnú závierku ÚVZ SAV,  

v. v. i. za rok 2024. 
 

 

 

Bod č. 3: Správa nezávislého audítora k ročnej účtovnej závierke ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 

2024 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. v úvodnom slove informoval, že povinnosťou 

podľa § 26 ods. 6 zákona č. 243/2017 Z. z. o verejnej výskumnej inštitúcii v znení neskorších 

predpisov je zabezpečiť overenie ročnej účtovej závierky štatutárnym audítorom najmenej raz za štyri 

roky (ÚVZ SAV prešiel na právnu formu verejnej výskumnej inštitúcie dňa 1. januára 2022). Audit 
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ročnej účtovej závierky ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 2024 vyhotovil audítor - spoločnosť Lex- audit, 

spol. s r.o., Nitra (náklady za audit boli 1850 €). 

Podľa správy audítora priložená účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej 

situácie inštitúcie k 31. decembru 2024 a výsledku jej hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému 

dátumu podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. 

Audítor ďalej konštatoval, že informácie uvedené vo výročnej správe zostavenej za rok 2024 sú 

v súlade s účtovnou závierkou za daný rok a že výročná správa obsahuje informácie podľa zákona 

o účtovníctve. 

 

Predseda správnej rady otvoril diskusiu, v ktorej informoval, že okrem audítora kontroluje 

účtovníctvo a hospodárenie ÚVZ SAV, v. v. i. aj vnútorná kontrola Úradu SAV (naposledy sa tak 

stalo v roku 2023). V roku 2024 sa konala kontrola Inšpektorátu práce, výsledok kontroly bol 

priaznivý (kontrola vytkla, že v dochádzkovej knihe je potrebné uvádzať čas prestávky na obed). 

 

Predseda správnej rady predniesol návrh uznesenia a dal o ňom hlasovať. 

 

č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

3 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 3: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. berie na vedomie Správu nezávislého audítora 

k ročnej účtovnej závierke ÚVZ SAV, v. v. i. za rok 2024. 
 

 

Bod č. 4:  Rozpočet Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. na rok 2025 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. predstavil návrh rozpočtu ÚVZ SAV, v. v. i. na 

rok 2025.  

Základným zdrojom financovania ÚVZ SAV ako verejnej výskumnej inštitúcie je 

inštitucionálna forma podpory zo štátneho rozpočtu SR prostredníctvom rozpočtu SAV. Táto podpora 

je poskytovaná na základe zmluvy medzi poskytovateľom podpory (SAV, zmluvu podpisuje predseda 

SAV) a prijímateľom podpory (ÚVZ SAV, v. v. i., zmluvu podpisuje generálny riaditeľ). Na rok 2025 

SAV pridelila ÚVZ SAV, v. v. i. prostriedky inštitucionálnej formy podpory výskumu a vývoja vo 

výške 2 596 030 €, ktorá bola dodatkom č. 1 zo dňa 5. marca 2025 upravená na sumu 2 534 847 €. 

Rozpočet ÚVZ SAV, v. v. i. na rok 2025 je zostavený ako vyrovnaný. Príjmy z vlastných 

zdrojov sú rozpočtované v sume 385 tis. €. 

 

Predseda správnej rady otvoril diskusiu. 

 

RNDr. Pavol Nejedlík, CSc. upozornil na chybu v rozpočte (podľa podkladov doručených členom 

správnej rady rozpočet nebol vyrovnaný), za čo sa vedúca Ekonomického oddelenia ÚVZ SAV,  

v. v. i. Mgr. Adriana Kleinová ospravedlnila (editačnou chybou sa ocitol v príjmoch jeden riadok 

navyše) a po zasadnutí členom správnej rady poslala opravenú verziu rozpočtu. 

RNDr. Pavol Nejedlík, CSc. ďalej požiadal, aby v budúcnosti rozpočet obsahoval aj vysvetlenie 

jednotlivých položiek (číselníka ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie). 

 

V diskusii ďalej odznela požiadavka na vysvetlenie zdroja 453 - zostatku z roku 2024 (746 865 €). 

Tento zostatok je tvorený: 

kapitálové výdavky - seizmika 100 000,00 do 31.3.2025 

APVV - Broska 38,00 do 31.12.2025 

APVV - Smetanová 33 195,00 do 31.12.2025 

ŠF - 3AA1/3AA2 - Bleposk 177 749,00 do 31.12.2025 

zostatky z HZ, laboratoriá, réžia 435 882,79   
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Mesačné výdavky na platy sú vo výške 270 tis. €. 

 

V ďalšej časti diskusie predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. a vedúca Ekonomického 

oddelenia ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Adriana Kleinová informovali o výdavkových limitoch na tri roky 

dopredu, ktoré sú od roku 2025 zavádzané v sektore verejnej správy. ÚVZ SAV, v. v. i. nebude môcť 

mať väčšie príjmy a ani väčšie výdavky, než sú výdavkové limity (príjmové ani výdavkové platby 

navyše neprejdú Štátnou pokladnicou). Z vlastných zdrojov bude môcť ÚVZ SAV, v. v. i. v rokoch 

2025 až 2028 minúť ročne len 385 tis. €.  

Členovia správny rady sa jednomyseľne zhodli, že výdavkové limity predstavujú nezmyselný 

a vážny zásah do činnosti ÚVZ SAV, v. v. i. a môže to viesť k demotivácii podávať projekty 

a uchádzať sa o zákazky v rámci vlastných zdrojov. Za nepochopiteľné považujú to, že štát ide 

limitovať príjmy a výdavky verejných výskumných inštitúcií, ktoré získavajú z vlastných zdrojov. 

Podpredseda správnej rady RNDr. Róbert Kysel, PhD. sa vyslovil, že absurdnosť výdavkových 

limitov bude viesť k „fuškám“ zamestnancov a zákazky tak nepôjdu cez ÚVZ SAV. 
 

Po skončení diskusie predniesol predseda správnej rady návrh uznesenia a dal o ňom hlasovať. 
 

č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

4 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 4: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. schvaľuje rozpočet Ústavu vied o Zemi SAV,  

v. v. i. na rok 2025. 
 

 

 

Bod č. 5:  Dodatok č. 3 k Zakladacej listine ÚVZ SAV, v. v. i. 

Podpredseda správnej rady RNDr. Róbert Kysel, PhD. v úvodnom slove informoval o obsahu 

Dodatku č. 3 Zakladacej listine ÚVZ SAV, v. v. i. Dňa 12.8.2024 uzatvoril Ústav vied o Zemi SAV, 

v. v. i. s Technickou univerzitou vo Zvolene Rámcovú zmluvu o spolupráci s externou vzdelávacou 

pri podieľaní sa na uskutočňovaní doktorandského študijného programu Ochrana a využívanie krajiny 

v študijnom odbore Ekologické a environmentálne vedy. 

 

Doplnenie do Zakladacej listiny sa dotýka nasledovných článkov (doplnenie osobitne vyznačené): 

 

Článok IV. Predmet činnosti organizácie 

bod 2 ods. písm. c): 

c) podieľanie sa v spolupráci s vysokou školou na uskutočňovaní študijných programov tretieho 

stupňa vysokoškolského štúdia v študijnom odbore Vedy o Zemi, a to v študijných programoch 

paleontológia, ložisková geológia, mineralógia a petrológia, tektonika a sedimentológia, aplikovaná 

geofyzika a v študijnom odbore Ekologické a environmentálne vedy, a to v študijnom programe 

Ochrana a využívanie krajiny. 

 

Článok VIII. Predmet činnosti organizačných zložiek organizácie 

bod 3 ods. písm. d): 

podieľanie sa v spolupráci s vysokou školou na uskutočňovaní študijných programov tretieho stupňa 

a v študijnom odbore Ekologické a environmentálne vedy, a to v študijnom programe Ochrana a 

využívanie krajiny. 

 

Po skončení diskusie predniesol predseda správnej rady návrh uznesenia a dal o ňom hlasovať. 
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č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

5 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 5: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. schvaľuje Dodatok č. 3 k Zakladacej listine 

Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. 

 

 
 

Bod č. 6:  Aktuálne informácie z činnosti ÚVZ SAV, v. v. i. 

Generálny riaditeľ ÚVZ SAV, v. v. i. RNDr. Ján Madarás, PhD. informoval o:  

 projektovom zásobníku (investičné akcie pre Geologický odbor a Geofyzikálny odbor ÚVZ 

SAV, v. v. i., projekt na výmenu kotolne na pracovisku v Banskej Bystrici), 

 investíciách v roku 2024 na pracovisku v Hurbanove (radiátory a kúrenárske zariadenia), 

v roku 2025 sa plánuje na prízemí urobiť nové kúrenie, vymeniť okná a vymaľovať priestory, 

 realizačnom projekte na novú budovu „koniarne“ (v ideálnom prípade by výstavba nastala 

o dva až štyri roky), 

 nákladoch na upratovanie priestorov v Ústave materiálov a mechaniky strojov SAV, v. v. i., 

 problémoch s priestormi na Ústave stavebníctva a architektúry SAV, v. v. i. (potreba presunúť 

archív meteorologických údajov na SHMÚ, vyriešiť umiestnenie skladu knižnice a archívu 

analógových seizmogramov), 

 potrebe redukcie knižničného fondu knižnice Geologického odboru a snahe získať priestory, 

 uzatvorení nájomnej zmluvy s SHMÚ na pozemok v Hurbanove (z nájomného bude možné 

financovať drobné opravy na pracovisku v Hurbanove - maľovanie plechov, opadaná 

omietka), 

 neexistencii zmluvy s p. Pintérovou, ktorá užíva byt v budove hurbanovského pracoviska 

a platí mesačné nájomné 59 € (ide o dlhodobo nevyriešený problém), 

 žiadosti lukostreleckého spolku o prenájom prevádzkovej budovy seizmickej stanice na  

Železnej studničke v Bratislave. 

 

Riaditeľ Geologického odboru ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Radovan Kyška-Pipík, PhD. informoval 

o požiadavke Matematického ústavu SAV, v. v. i. a Ústavu informatiky SAV, v. v. i. na nové 

priestory v budove pracoviska v Banskej Bystrici na Ďumbierskej ulici. 

 

 

 

Bod č. 7: Zaraďovanie zamestnancov do platových tried 

Podnet na prehodnotenie uznesenia č. 2 z 5. zasadnutia Správnej rady ÚVZ SAV, v. v. i. dňa 6. marca 

2024 prijala Vedecká rada ÚVZ SAV, v. v. i. na zasadnutí dňa 30. januára 2025: 

 

Vedecká Rada ÚVZ SAV odporúča Správnej Rade ÚVZ SAV, v. v. i. aby revidovala definíciu vedenia 

riešiteľského kolektívu pri zaradení vedeckých pracovníkov do platových tried 10 and 11 vzhľadom 

k tomu že preradenie vysoko-kvalifikovaných a výkonných pracovníkov do nižšej platovej triedy kvôli 

tomu že nie sú v danom momente vedúcimi grantov nevytvára stabilné podmienky na kariérny rast a 

majú nižšie ohodnotenie ako rovnako výkonní pracovníci na vysokých školách. Nie je žiadúce ani 

reálne aby každý vedecký pracovník bol neustále vedúcim projektu, nehovoriac o situácii kedy je 

jeho/jej projekt neschválený /napr. APVV/.  

Možné revízie navrhnuté VR - vedenie riešiteľského kolektívu napr. nezahrňuje len vedenie aktívneho 

grantu ale akékoľvek iné explicitné vedenie vedeckého tímu, napr. vedenie doktoranda alebo vedenie 

multiautorského tímu vo vedeckých publikáciách /z ÚVZ SAV/, taktiež spravovanie ukončeného 

grantu ktoré si podľa pravidiel agentúry stále vyžaduje publikovanie výsledkov /APVV/. Iveta 
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Smetanova upozornila na metodiku zaraďovania pracovníkov do platových tried podľa 

https://www.vlada.gov.sk/urad/ou/sekcia-statnejsluzby-a-verejnej-sluzby/verejna-

sluzba/?csrt=15336792870254788777 Táto metodika je v súlade s rozšírenou definíciou ktorá 

zohľadňuje aj iné aktivít. 

 

K tomu bodu zasadnutia bol prizvaný aj predseda Vedeckej rady ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Adam 

Tomašových, DrSc., ktorého predseda správnej rady privítal na zasadnutí. 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. v súvislosti s podnetom Vedeckej rady ÚVZ SAV, 

v. v. i. uviedol, že ÚVZ SAV, v. v. i. má limitovaný počet zamestnancov a na ne pridelené prostriedky 

na platy a odvody. Je potrebné premyslieť a vyčísliť, koľko finančných prostriedkov by stálo 

zaradenie ďalších výskumných pracovníkov do platových tried 10 a 11 podľa návrhu vedeckej rady. 

Na otázku riaditeľa Geologického odboru ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Radovan Kyška-Pipík, PhD., 

koľko zamestnancov sa ročne preraďuje medzi platovými triedami 9 až 11, vedúca Ekonomického 

oddelenia ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Adriana Kleinová uviedla, že ročne ide o 2 až 3 zamestnancov. 

Vedúca Ekonomického oddelenia ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Adriana Kleinová ďalej uviedla, že 

prehodnotenie zaradenia výskumných pracovníkov do platových tried 9 až 11 v roku 2024 sa 

uskutočnilo na základe výsledkov vnútornej kontroly realizovanej Úradom SAV. 

 

Predseda Vedeckej rady ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Adam Tomašových, DrSc. navrhol, aby si ÚVZ 

SAV, v. v. i. vnútorným predpisom upravil, aký okruh činností je možné chápať pod pojmom „vedúci 

riešiteľského kolektívu“. 

 

 

 

Bod č. 8: Informácia o zmene zástupcu generálneho riaditeľa ÚVZ SAV, v. v. i. 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. informoval, že súčasný zástupca generálneho 

riaditeľa RNDr. Igor Broska, DrSc. dňa 16. júna 2025 dovŕši 70 rokov veku a písomným listom sa 

vzdal funkcie zástupcu generálneho riaditeľa ÚVZ SAV, v. v. i. Kompetencia vymenúvať 

a odvolávať svojho zástupcu podľa vnútorných predpisov SAV a ÚVZ SAV, v. v. i. prináleží 

generálnemu riaditeľovi organizácie. 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. požiadal Mgr. Martina Števka, PhD., či by nemal 

záujem o vykonávanie funkcie zástupcu generálneho riaditeľa ÚVZ SAV, v. v. i. aj z toho titulu, že 

je členom Správnej rady ÚVZ SAV, v. v. i. a taktiež členom Snemu SAV. 

Mgr. Martin Števko, PhD. sa poďakoval za dôveru, avšak nepovažuje za vhodné, aby sa 

kumulovali funkcie v jednej osobe. 

 

Podpredseda Správnej rady ÚVZ SAV, v. v. i. RNDr. Róbert Kysel, PhD. upozornil, že podľa čl. XI 

ods. 4 Štatútu Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. zástupca generálneho riaditeľa organizácie nesmie 

byť osoba, ktorá je alebo pred vznikom funkcie zástupcu generálneho riaditeľa bola organizačne  

zaradená do rovnakej organizačnej zložky, do akej je alebo pred vznikom funkcie generálneho 

riaditeľa bola zaradená osoba generálneho riaditeľa. Rovnaké pravidlo je uvedené aj v čl. V. ods. 3 

Organizačného poriadku Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. 

 

 

 

Bod č. 9: Vyhlásenie trvalo nepotrebného hnuteľného majetku 

Návrh na vyhlásenie trvalo nepotrebného nehnuteľného majetku obdržali členovia správnej rady pro-

stredníctvom e-mailu zo sekretariátu generálneho riaditeľa ÚVZ SAV, v. v. i. dňa 26. marca 2025. 

Dôvodom vyhlásenia trvalej nepotrebnosti je to, že majetok je morálne zastaraný, má zlý technický 

stav a jeho oprava je nerentabilná, preto neslúži na plnenie úloh v rámci predmetu činnosti.  
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S návrhom vyjadrila súhlas Dozorná rada ÚVZ SAV, v. v. i. dňa 21. marca 2025 spôsobom per-

rollam (uznesenie č. 12). 

 

Predseda správnej rady predniesol návrh uznesenia a dal o ňom hlasovať. 

 

č. hlas. prítomných kvórum za proti zdržal sa výsledok 

6 7 4 7 0 0 schválené 

 

Uznesenie č. 6: 

Správna rada Ústavu vied o Zemi SAV, v. v. i. schvaľuje návrh generálneho riaditeľa Ústavu 

vied o Zemi SAV, v. v. i. na vyhlásenie trvalej nepotrebnosti hnuteľného majetku tak, ako je 

špecifikovaný v liste reg. č. 86/2025/UVZ/SZ zo dňa 25.3.2025. 

 

 

 

Bod č. 10: Rôzne 

Riaditeľ Geofyzikálneho odboru ÚVZ SAV, v. v. i. RNDr. Pavol Nejedlík, CSc. informoval 

o zriadení Rady Geofyzikálneho odboru ÚVZ SAV, v. v. i., ako aj o jej zložení. 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. na základe vlastnej skúsenosti upozornil členov 

správnej rady na to, že individuálne poistenie profesionálnej zodpovednosti je viazané na konkrétneho 

zamestnávateľa. 

 

Riaditeľ Geologického odboru ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Radovan Kyška-Pipík, PhD. informoval 

o príprave podkladov pre periodické hodnotenie výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej 

činnosti VER2026. Za problém považuje to, že viacero zamestnancov geologického odboru v druhom 

hodnotení po sebe (VER 2022 aj VER 2026) nepredložilo dostatočný počet publikácií. Uvedených 

vedeckých pracovníkov navrhol preložiť na miesta odborných pracovníkov, prípadne im znížiť 

pracovný úväzok. 

K problému vedeckých výkonov pracovníkov ÚVZ SAV, v. v. i. sa rozvinula široká diskusia, 

ktorú uzavrel generálny riaditeľ ÚVZ SAV, v. v. i. RNDr. Ján Madarás, PhD. konštatovaním, že 

hodnoteniu VER2026 by sa mala venovať Vedecká rada ÚVZ SAV, v. v. i. Generálny riaditeľ ďalej 

konštatoval, že pre ÚVZ SAV, v. v. i. sú prioritou vedeckí pracovníci na ustanovený týždenný 

pracovný čas (100 % pracovný úväzok). 

 

Riaditeľ Geofyzikálneho odboru ÚVZ SAV, v. v. i. RNDr. Pavol Nejedlík, CSc. sa vyjadril, že 

dlhodobo správna rada rieši „drobné“ záležitosti, absentuje riešenie strategických záležitostí. 

 

Mgr. Martin Števko, PhD.. informoval, že dňa 23. apríla 2025 sa uskutoční zasadnutie Snemu SAV. 

Prijíma podnety k materiálom, ktoré budú predložené na zasadnutie. 

Ďalej sa opýtal, či bude riešený nákup nových áut pre potreby pracovísk. 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. odpovedal, že keď sa uvoľnia kapitálové 

prostriedky (potrebných je približne 40 tis. €), plánuje sa nákup automobilu do Banskej Bystrice. 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. informoval o rekonštrukcii budovy Geologického 

odboru ÚVZ SAV, v. v. i. v Bratislave, do ktorej sa dlhodobo neinvestovalo. Rekonštrukcia sa 

uskutočnila na prelome rokov 2024/2025 a časovo sa oproti pôvodným predpokladom natiahla, čo 

bolo okrem iného spôsobené chýbajúcou dokumentáciou k rozvodom v budove. Taktiež došlo 

k navýšeniu fakturovaných súm rekonštrukcie. 

Riaditeľ Geologického odboru ÚVZ SAV, v. v. i. Mgr. Radovan Kyška-Pipík, PhD. poukázal na 

viaceré možné porušenia zákona o verejnom obstarávaní v súvislosti s rekonštrukčnými prácami, ako 

aj uhradení faktúr za práce, ktoré nemali byť uhradené. 
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Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. tvrdenia riaditeľa Geologického odboru ÚVZ 

SAV, v. v. i. odmietol ako zavádzajúce. 

 

 

Predseda správnej rady RNDr. Ján Madarás, PhD. poďakoval členom správnej rady a vedúcej 

ekonomického oddelenia za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

Koniec zasadnutia:  14.50 hod. 

 

 

 

 RNDr. Ján Madarás, PhD. 

 predseda Správnej rady ÚVZ SAV, v. v. i. 

 

Zapísal: 

RNDr. Róbert Kysel, PhD. 

 

Overil: 

Mgr. Kristián Csicsay, PhD. 

 

 

V Banskej Bystrici a Bratislave, 26. mája 2025 


